

安裝軟體聲明書 Software Legality Declaration for Teaching

2025/03/05 資訊中心會議通過

教學單位名稱 Teaching Unit Name:

課程名稱 Course Name:

授課教師 Instructor:

安裝的軟體 installed software:

軟體安裝地點 Software Installation Location:

軟體安裝期間 Software Installation Period:

為保障教學品質及符合法律規範，本人在此聲明，在本課程中使用的所有軟體均符合以下條件：

合法來源：本課程中使用的軟體均來自合法來源，無任何侵權行為。

授權使用：所有使用的軟體均已獲得相應的授權，包括但不限於開源軟體、免費軟體、商業軟體及教學許可版本。

不盜版：本人及本課程學員皆未使用、下載或分發任何未經授權的盜版軟體。

版權聲明：若使用到第三方軟體，本人已在教學材料中適當標示軟體的版權信息，並遵守其授權條款。

合法使用條件：本人在教學中，將軟體用於符合其授權條款的範圍內。

本人了解並承諾，若因違反上述聲明而導致任何法律問題，將自行承擔全部責任，並保證教學活動不因此受到影響。

To ensure the quality of teaching and compliance with legal regulations, I hereby declare that all software used in this course meets the following conditions:

Legal Source: All software used in this course is obtained from legal sources and does not involve any infringement.

Authorized Use: All software used has obtained the appropriate authorization, including but not limited to open-source software, free software, commercial software, and educational license versions.

No Piracy: Neither I nor the students of this course have used, downloaded, or distributed any unauthorized pirated software.

Copyright Statement: If third-party software is used, its copyright information has been appropriately indicated in the teaching materials, and its licensing terms have been complied with.

Legal Usage Terms: The software will be used within the scope permitted by its licensing terms for teaching purposes.

I understand and commit that, should any legal issues arise due to a violation of the above declaration, I will bear full responsibility and ensure that teaching activities will not be affected.

授課教師簽名 Instructor's Signature: _____ 日期 Date: _____